
Dz-08.0021.1.50.2015 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 50/2015 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 8 października 2015 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 50 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 28.09.2015 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) ustalenia rozkładu godzin pracy krakowskich aptek ogólnodostępnych w roku 2016; 

b) trybu uzgadniania czasu pracy krakowskich aptek ogólnodostępnych w 2016 roku; 

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

d) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

e) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 28.09.2015 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 29.09.2015 r.                                

do 8.10.2015 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy krakowskich aptek ogólnodostępnych w roku 2016. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 50/65/2015. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie trybu uzgadniania 

czasu pracy krakowskich aptek ogólnodostępnych w 2016 roku. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 50/66/2015. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 50/67/2015. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 



P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 50/68/2015. 

e) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 50/69/2015. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie likwidacji progów zwalniających na ul. Szwedzkiej w Krakowie – druk              

nr 156.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie ustawienia przyczepy gastronomicznej przy ul. Lubostroń w Krakowie                   

– druk nr 157.                      

Opinia: negatywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2015 – druk nr 158.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2015 – druk nr 159.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

W tej części posiedzenia udział wziął Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Paweł Skrzypiec, który 

przedstawił zadania, których realizacja w 2015 roku jest zagrożona. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. K. Gacek, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

50 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:50). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


